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Объектом данной исследовательской работы выступают брачно-семейные 

отношения в современном белорусском обществе. Предмет работы – эволюция 

брачно-семейных отношений в современном белорусском обществе с учетом 

социокультурных и экономических изменений.  Цель данной работы состоит в 

изучении эволюции брачно-семейных отношений в современном белорусском 

обществе. В данной работе освещены основные понятия брака и семьи в 

социологии, включая их определения и функции. Проанализированы этапы 

историко-социологической трансформации белорусской семьи для понимания 

эволюции семейных отношений. Рассмотрены особенности выбора брачного 

партнера, структура и функции современной белорусской семьи. Также 

исследованы проблемы молодых семей в Беларуси и предложены пути их 

решения. 

ANNOTATION  

  

The evolution of marriage and family relations in modern Belarusian society / 
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The object of this research work is marriage and family relations in modern 

Belarusian society. The subject of the work is the evolution of marriage and family 

relations in modern Belarusian society, taking into account sociocultural and 

economic changes. The purpose of this work is to study the evolution of marriage and 

family relations in modern Belarusian society. This paper covers the basic concepts of 

marriage and family in sociology, including their definitions and functions. The stages 

of the historical and sociological transformation of the Belarusian family are analyzed 

to understand the evolution of family relationships. The features of choosing a 

marriage partner, the structure and functions of the modern Belarusian family are 

considered. The problems of young families in Belarus are also explored and ways to 

solve them are proposed.  


